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یلدا توکلی / گروه اصفهان
tavakoli.yalda11@gmail.com

مدیر  فرهنگسرای نوجوان شهرداری اصفهان
نوجوانان مراقبت بیشتری 

می خواهند

جشــن بزرگ مادرانه با عنوان »عشق از 
آنچه می بینید به شما نزدیک تر است«، با 
همکاری دفتر تخصصی نوجوان ســازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شهرداری 
اصفهان و ســازمان مردم نهاد »دختران 
آســمان« به مناســبت میلاد باسعادت 

حضرت زهرا )س( برگزار شد.
مدیــر فرهنگســرای نوجوان ســازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شــهردای 
اصفهان با اشــاره به برگزاری جشن بزرگ 
مادرانه اظهار داشــت: این جشن با عنوان 
»عشق از آنچه می بینید به شما نزدیک تر 
اســت« در راســتای تعامل بهتر دختران 

نوجوان و مادرانشان برگزار شد.
مریم مزروعــی افزود: نوجوانــان به ویژه 
دختران، در این برهه سنی به دنبال تخلیه 
احساساتشان هستند و دوستی و همراهی 
خانواده با آنها در پیمودن این دوره حساس 
زندگی، امری ضروری است. می توان گفت 
که نوجوان در مرحله گذر از نوجوانی مانند 
کسی  اســت که در یک رودخانه در حال 
غرق شدن اســت و برای نجات خود به هر 
چیزی چنگ می زند تــا بتواند جان خود 

را حفظ کند.
وی ادامه داد: نوجوانان هر عشــق یا رفتار 
محبت آمیــزی را بــدون آگاهی، پاســخ 
می دهند، بدون اینکه در نظر داشته باشند 
نتیجه پذیرش چنین محبتی از سوی افراد 
بیگانه، چه پیامدهای جبران ناپذیری را به 

دنبال خواهد داشت.
مدیــر فرهنگســرای نوجوان ســازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شــهردای 
اصفهان با بیان اینکه عشق مادر به فرزند، 
عشــقی راســتین و واقعی اســت، گفت: 
متأســفانه بعضی از خانواده ها نمی توانند 
محبتشان را به فرزندانشــان ابراز کنند یا 
حتــی نمی دانند که باید چنیــن کاری را 
انجام دهند. وی خاطرنشــان کــرد: ابراز 
محبت از سوی خانواده ها، نباید به صورت 
درونی باشــد، مثلا اگر برای فرزندشــان 
غذا درســت می کنند، خرید می کنند یا 
مقدمات تحصیل آنهــا را فراهم می کنند 
بدین معناست که من هر کاری برای فرزندم 
می کنم و او باید بفهمد که دوستش دارم، 
همین کافی اســت. مزروعی تصریح کرد: 
خانواده ها باید محبــت و علاقه خود را به 
فرزندانشان با گفتن »دوستت دارم« یا به 
آغوش گرفتن آنان، به فرزندانشــان نشان 
بدهند. در همین راســتا، مرکز تخصصی 
نوجوان با همکاری یک سازمان مردم نهاد با 
سرپرستی حجت الاسلام حسن امان الهی، 
جشــنی با الهام از یک جمله نوســتالژی 
»عشق از آنچه می بینید به شما نزدیک تر 
است«، سعی در افزایش تعامل بین مادران 
و نوجوانان کرد. وی با اشاره به کار مشترک 
بین مرکز تخصصی نوجوان و سازمان مردم 
نهاد »دختران آســمانی« اظهار داشــت: 
حجت الاسلام امان الهی در برگزاری جشن 
بزرگ مادرانه، زحمات زیادی کشــیدند و 
توانستیم این جشن را به بهترین صورت و با 
پذیرایی از جمع کثیری از همشهریان مان 
در روز میــلاد حضرت زهــرا )س( برگزار 
کنیم.جشن بزرگ مادرانه با هدف تجلیل 
از مادران به مناسبت روز گرامیداشت مادر 
و تعامل بین دختران نوجوان با مادرانشان 
به اجرا درآمد و شامل بخش های متنوع و 
مفرحی بود. نخستین بخش برنامه بعد از 
تلاوت آیاتی از قرآن و سرود ملی ایران، به 
اجرای نمایش کوتاهی از زمان تولد حضرت 
زهرا )س( اختصاص یافــت. بخش بعدی 
برنامه، اجرای سرود توسط گروه سرود آوا 
از حوزه حضرت معصومه )س( درچه با ارائه 
اثری به نام »گوهر جان نبی« بود. اجرای 
نمایشــی طنز با عنوان »سیاه و سفید« به 
کارگردانی عباس جلیلی، آیتم بعدی جشن 
بزرگ مادرانه بود که با اســتقبال فراوانی 
مواجه شــد. این نمایش طنز با استفاده از 
موضوع نحوه برخورد با نوجوان به صورت 
احساسی یا منطقی اجرا شد و هدفش این 
بود که به خانواده ها بفهماند بهترین نحوه 
برخورد بــا نوجوان تلفیقی از احســاس و 

منطق به نام خرد است.

گزارش نشست

بهار اصفهان
 و موش های پرتوان

در اصفهان کمتر جوی کنار پیاده رویی را می بینید 
که موش های قدو نیم قد نداشته باشد، سال هاست 
که این جانوران موذی چهره شــهر خصوصا معابر 
اصلی و پرتــردد از جمله چهارباغ، سی و ســه پل و 
خواجو را مخــدوش کرده اند و درحقیقت گوشــه 
گوشه قامت این دیرینه شهر را می جوند. هربار هم 
که راجع به چنین اوضاع و احوالی با مدیر و مسئول 
مربوطه اش صحبت به میان می آید، نتیجه ای حاصل 
نمی شــود، جز همان حرف های تکراری »در فلان 
کارگروه اعلام شد و اقدامات خوبی دراین خصوص 
انجام شده، اما خب ریشــه کنی موش امکان پذیر 
نیست«... به هر ترتیب با توجه به فرارسیدن فصل 
بهــار و از طرفــی میزبانی دو هفتــه ای اصفهان از 
مسافران نوروزی، لازم بود بار دیگر به سراغ یکی دو 
نفر از مسئولان ذی ربط رفته و به انعکاس وضعیت 

رسیدگی به این موضوع بپردازیم.
حسین صفاری مدیرگروه بهداشت محیط معاونت 
بهداشتی دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان دراین 
باره گفت: موضوع موش و ســرویس های بهداشتی 

با شهرداری اســت. درحالی که مردم فکر می کنند 
معدوم سازی موش ها با ماست. شهرداری در جوی 
و معابری که موش هســت، طعمه گذاری می کند؛ 

منتهی هماهنگی آن با ما انجام می شود.
وی افزود: معمولا درباره روش و نوع ســم مصرفی 
از مرکز بهداشت نظرخواهی می شود؛ ولی در اصل 

وظیفه شهرداری است.
صفاری عنوان کرد: یکی از عواملی که باعث تجمع 
موش در جوی های کنار پیاده روها می شــود، مواد 
غذایی اســت که خود مردم در اختیــار این ها قرار 
می دهند؛ یعنی پســماندی که خارج از موعد مقرر 
مقابل منازل یا کنار جوی ها انباشــت می کنند یا 
ته مانده مواد غذایی از جمله فست فود و ساندویچ را 
در گوشه و کنار خیابان ها و جوی ها رها می کنند که 
این امر باعث ازدیاد موش می شود. مسلما اگر طعمه 
و غذایی در اختیارشــان قرار نگیرد، خــواه ناخواه 

تعدادشان کاهش می یابد.
مدیرگروه بهداشت محیط معاونت بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان درتوضیح اینکه »شهروندان از 
بهداشت محیط به واسطه نامی که یدک می کشد 
انتظار ایجاد فشــار برای رفع این پدیــده را دارند« 

خاطرنشان کرد: درست است، این ذهنیتی که مردم 
دارند باعث می شود یک مقدار هم ما انگیزه بیشتری 
پیدا کنیم؛ اما واقعا همه چیز نــه در اختیار ما و نه 
در حیطه وظایفمان قرار دارد. در تعریف بهداشــت 
محیط اینگونه نیســت که باید همه کارها را انجام 
دهد و بعضی از موارد را بایــد از طریق ادارات دیگر 

انجام دهد.
وی اضافه کرد: به عنوان مثال ما تمامی موضوعات 
مربوط به آلودگی هوا، ســرویس های بهداشتی و 
همین موضوع موش و سوسک های فاضلاب و معابر 
را دائما به دستگاه های مربوطه اش، پیگیری، مکاتبه 
و گوشــزد می کنیم و بر بعضی از آن ها نیز نظارت 
داریم؛ اما اینکه مستقیما برویم و انجام بدهیم این 

کار ما نیست و با شهرداری است.

صفاری همچنین راجع به وضعیت ســرویس های 
بهداشتی سطح شهر اظهار داشت: درآینده نزدیک 
قرار اســت ســرویس های بهداشــتی نیز مطابق 
استاندارد جمعیت در نظر گرفته شــود و افزایش 
یابد که البته این امر نیز با شــهرداری است. با این 
حال در ارتباط با وضعیت بهداشــتی همین تعداد 
ســرویس عمومی نیز نظارت ها اعمال می شــود؛ 
اما باید نظافتشان متولی داشــته باشد؛ کمااینکه 
ســرویس های بهداشــتی متولی دار، مشــکلات 

بهداشتی کمتری دارند.
موش ها هیچ وقت به صفر نمی رسند

غلامرضا ساکتی رئیس اداره خدمات شهری 
شهرداری اصفهان در این خصوص توضیح داد: برای 
حیوانات موزی که در اکوسیســتم هستند، نابودی 

چهکسیبایدپاسخگوباشد؟موشها،اصفهانرامیجوند

دریا وفایی / گروه اصفهان
daryavafaei2009@gmil.com

مریم محسنی / گروه اصفهان
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شهرداراصفهان گفت: برخی نقاط گردشگری و تاریخی این شهر همزمان با نوروز 97 به اینترنت 
مجهزمی شود.قدرت الله نوروزی افزود: این اقدام با هماهنگی سازمان فاوای شهرداری و با هدف 
رونق گردشگری انجام می شود.وی اضافه کرد: محور اول برنامه های این نهاد گردشگری اعلام 

شده و اقدامات لازم با همکاری سرمایه گذاران بخش خصوصی در دست انجام است.
نوروزی ادامه داد: البته زیرساخت های گردشگری مناسب شهر تاریخی و جهانی اصفهان نیست 

همچنان که اولین پیشنهاد ما به سرمایه گذاران ساخت هتل در این شهر است.
  تکمیل خط یک قطار شهری اصفهان تا ایستگاه صفه

شهردار اصفهان همچنین گفت: طبق قولی که پیش از این به مردم داده بودیم، خط یک قطار 
شهری تا ایستگاه صفه تکمیل شده و هفته آینده افتتاح می شود. وی افزود: ایستگاه های این خط 
نیز از میدان امام حسین )ع( تا میدان آزادی تکمیل شده و قطار شهری در این ایستگاه ها توقف 
دارد. نوروزی اضافه کرد: در زمان شروع به کار دور جدید مدیریت شهری سرفاصله های زمانی 
مترو اصفهان هر نیم ساعت یک بار بود که اکنون به 15 دقیقه کاهش یافته و در سال آینده نیز به 
10 دقیقه می رسد. وی ادامه داد: همچنین مسافران مترو از 18 هزار نفر در روز به 30 هزار نفر 

افزایش یافته که پیش بینی می شود در سال آینده به 100 هزار نفر نیز برسد.

شهردار اصفهان تصریح کرد: عملیات اجرایی خط 2 مترو اصفهان نیز شروع شده و برای ساخت 
14 کیلومتر آن برنامه ریزی شده است.

  تحقق 80 درصدی بودجه شهرداری اصفهان
نوروزی گفت: حدود 30 درصد از بودجه شهرداری در زمان روی کار آمدن مدیریت شهری جدید 

در مهر امسال تحقق یافته بود که این رقم اکنون به 80 درصد رسیده است.
شهردار اصفهان همچنین در مورد سالن اجلاس گفت: این سالن در سال 90 کلنگ زنی شد و 

قرار بود سال 91 به بهره برداری برسد که بودجه مورد نیاز آن تامین نشد.
وی افزود: ادامه عملیات ساختمانی این سالن با مشکل روبه  رو است که بدین سبب تلاش شده 
این طرح با مشارکت بخش خصوصی ادامه پیدا کند.شهردار اصفهان اضافه کرد: بخش مربوط به 
شهرداری بیش از 60 درصد پیشرفت داشته، اما بخش مرتبط با بخش خصوصی فقط 6 درصد 
پیشرفت داشته که در دست بررسی و چاره جویی است.وی همچنین از تبدیل مجموعه ارگ 
اصفهان به یک کارخانه تکنولوژیک خبر داد و افزود: ارگ جهان نما به رغم مشکلاتی که دارد 
قابل بازیابی و برنامه ریزی است.نوروزی در مورد میدان امام علی )ع( نیز گفت: این میدان با قهر 
مردمی روبه رو شده که باید این قهر شکسته و رضایت عموم جلب شود تا فضای کسب و کار در 

آن جریان یابد.
  منظور از تغییر در شهرداری اصفهان، اصلاحات است

شهردار اصفهان گفت: واژه تغییر تنها به معنی تغییر افراد و حتی دگرگونی نیست، بلکه این واژه 
ایجاد اصلاحات را دربر می گیرد.وی افزود: شهرداری اصفهان با یک حوزه سیاسی و مراکز دیگر 
فرق دارد؛ به عنوان مثال در این نهاد تعداد مدیران و کارکنان زیاد است و نمی شود همه را تغییر داد. 
نوروزی اعلام کرد: البته برخی سوء استفاده کنندگان که از سال 90 تاکنون در شهرداری اصفهان 

مشغول به کار بوده اند، شناسایی شده و این افراد در حال گذراندن مراحل قانونی خود هستند.
 باید صدای کشاورزان شرق اصفهان شنیده شود

شهردار اصفهان همچنین با اشاره به مسائل و مشکلات زیست محیطی و بحران آب در اصفهان 
گفت: باید صدای کشاورزان شرق اصفهان شنیده و برای زاینده رود چاره ای اندیشیده شود.
نوروزی اضافه کرد: همه باید پاسدار محیط زیست باشیم و در برابر آن خود را مسئول بدانیم.

وی گفت: در شرق شهر اصفهان با ایجاد یک کمربندی سبز و کاشت نهال، یک دژ برای مقابله با 
ورود ریزگردها و آلودگی ها ایجاد شده است. 

در دومین نشست خبری شهردار اصفهان عنوان شد: 

منظور از تغییر در شهرداری اصفهان، اصلاحات است

استاد دانشگاه: فرهنگ استفاده از مترو نهادینه شودمشکلات خط یک متروی اصفهان برطرف شده استدرخشش دانشگاه پیام نور اصفهان در جشنواره 

دانشگاه پیام نور استان اصفهان با 12 رتبه برتر مقام نخست هفتمین جشنواره سراسری 
نشریات دانشجویی را کسب کرد. جشنواره سراسری نشریات دانشجویی این دانشگاه 
12 تا 15 اسفند امسال به میزبانی هرمزگان برگزار شد. در این دوره از جشنواره 17 
نشریه دانشجویی مراکز و واحدهای پیام نور استان اصفهان شرکت و در بخش های 
فرهنگی، اجتماعی، مصاحبه، انتخابات، گزارش نویسی، تیتر، امر به معروف و نهی از 
منکر، علمی، تخصصی و علوم انسانی، علوم پایه، فنی و مهندسی و شعار سال رتبه های 
برتر را کسب کردند. غرفه دانشگاه پیام نور اســتان اصفهان نیز رتبه دوم این دوره از 

جشنواره را از آن خود کرد. 

مشاور عالی شهردار اصفهان گفت: نقشه قبلی خط دوم متروی اصفهان به تأیید 
یونسکو رسیده بود، اما با توجه به اصرارهای میراث فرهنگی و سمن های فعال در این 
عرصه، نقشه تغییر کرد. جواد شعرباف پیش از ظهر چهارشنبه در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: مشکلات زیادی در ارتباط با افتتاح خط یک وجود داشت که امسال 
برطرف شد و ایستگاه های بیست گانه آن مورد بهره برداری قرار خواهد گرفت. وی 
ادامه داد: جای هیچ گونه نگرانی از لحاظ وارد شدن خسارت به میراث فرهنگی و 
اماکنی که در مسیر مترو قرار دارد، وجود ندارد، زیرا حس گرهای با مبلغی معادل 
میلیارد تومان تهیه و برای بررسی میزان لرزه نگاری حرکت واگن ها، نصب کرده ایم. 

استاد دانشکده حمل و نقل دانشگاه اصفهان گفت: اگر شبکه حمل و نقل مترو 
به صورت کامل راه اندازی شود، ترافیک سطح شهر کاهش و افراد برای استفاده 
از این نوع حمل و نقل بیشتر ترغیب می شوند. محسن ابوطالبی اصفهانی اظهار 
کرد: اکنون تنها بخشی از خط یک مترو راه اندازی شده و این تاثیر چندانی در 
کاهش ترافیک سطح شهر ندارد، البته برای شهروندانی که قصد دارند از شمال 
به جنوب شهر سفر کنند، مناسب است. وی افزود: اگر شبکه حمل و نقل مترو به 
صورت کامل راه اندازی شود، ترافیک سطح شهر کاهش و افراد برای استفاده از 

این نوع حمل و نقل بیشتر ترغیب می شوند.

نشست خبری ستاد هماهنگی 
خدمات سفر شــهر اصفهان با 
حضور خبرنــگاران و اصحاب 

رسانه برگزار شد. 
ایمنا 

با نزدیک شــدن به ایام نوروز 
شــهرداری اصفهان دست به 
خانه تکانی نصف جهان زده است 
و فضای شهر را برای استقبال از 

سال جدید آماده می کند. 
نسل فردا

خبر ویژه
در دیدار مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان با فرماندار ویژه 

نجف آباد مطرح شد: 

شهید حججی افتخاری برای نجف آباد 
نسل فردا - حجت الاسلام 
و المسلمین انصاری مدیرکل 
فرهنگ وارشاد اسلامی استان 
اصفهان با سهراب مظفر نجفی 
فرمانــدار شهرســتان ویژه 
نجف آباد دیداروگفت و گو کرد.

حجت الاســلام و المسلمین 
محمدعلی انصاری در دیداربا 
فرماندار نجف آباد با ابراز خرسندی از این دیدار گفت: نجف آباد یکی از شهرستان های 

مهم و اثرگذاردراستان اصفهان است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی اســتان اصفهان با اشاره به حساسیت کارفرهنگی 
اظهار کرد: حوزه کاری وزارت فرهنگ وارشاد اسلامی وسیع و حساس بوده و همراهی 
و تعامل مسئولان استان و شهرستان سبب کیفیت بخشی به فعالیت های فرهنگی 

هنری خواهد بود.
سهراب مظفرنجفی معاون استاندار وفرماندار ویژه شهرستان نجف آباد نیزدراین دیدار 
گفت: شهرستان نجف آباد با جمعیت بالغ بر 320 هزار نفر،6 شهر را در خود جای داده 
است و 2500 شهید و بیش از 80 سردار شهید از این شهرستان تقدیم نظام و انقلاب 
اسلامی شده و این شهرســتان ظرفیت های فرهنگی اجتماعی محکمی را به خود 

اختصاص داده است.
وی شهید حججی را افتخاری برای نجف آباد دانست و اظهار کرد: نجف آباد پایگاه علم 
و اجتهاد است و خصائص ویژه ای در این شهرستان وجود دارد و نرخ رشد جمعیت در 
این شهرستان به دلیل اینکه مهاجرپذیر است، رو به افزایش بوده و نرخ بیکاری در برخی 

مناطق این شهرستان صفر است.
خاطرنشان می شود، دیدار مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان با فرماندار 
ویژه شهرستان نجف آباد با حضور حجت الاسلام و المسلمین رمضانعلی معتمدی مشاور 
امور شهرستان های مدیرکل و علیرضا شــرکت رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 

نجف آباد 22 اسفند در فرمانداری انجام شد.
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صددرصدی نداریم و اصلا چنین چیزی برای حاشیه 
شهر و جاهایی که آسیب بهداشتی ندارد، امکان پذیر 
نیست؛ کمااینکه اگر صددرصد ازبین بروند، چرخه 

محیط زیست به هم می خورد.
وی با بیان اینکه نابودی موش ها هیچ وقت به صفر 
نمی رسد و می تواند مطلوب تر شود گفت: با این حال 
در بحث شهری مانند جوی ها و خیابان های اصلی 

این جانوران قابل جمع آوری کلی هستند.
ساکتی البته به این موضوع هم اشاره کرد که: طبق 
برنامه فصلی 3 ماه به 3 ماه دستورالعملی به مناطق 
ابلاغ می شود تا توسط یک کارشناس مبارزه و کنترل 
حیوانات و جوندگان موزی هــر خیابانی به صورت 

دوره ای بازدید و طعمه گذاری شود.
رئیس اداره خدمات شهری شــهرداری اصفهان با 
بیان اینکه در هر منطقه کنترل موش ها و جوندگان 
موزی به صورت روزانه صــورت می گیرد ادامه داد: 
این کنترل ها در معابر پرموش بیشــتر است. ضمن 
اینکه جمع آوری آلودگی مــوش در ایام نزدیک به 
نوروز و چند روز بعد از آن به صورت ضربتی نیز در 
غالب طعمه گــذاری، لانه کوبی و مدل های مختلف 

انجام می شود.
وی با بیان اینکه در شــهر اصفهان مبارزه با موش 
نسبت به سایر شــهرها فرایند مطلوبی دارد اظهار 
داشــت: اگر جایی یکی دو مــوش می بینیم دلیل 
این نیست که اقدامی برای جمع آوری شان صورت 
نگرفته، درنظر بگیریم که شاید قبلًا 20 موش بوده و 

الان به این تعداد رسیده است.
غلامرضا ســاکتی با اذعان به اینکه در حال حاضر 
وضعیت موش ها کنترل شــده اســت اعلام کرد: 
اصفهان تنها شهری اســت که برای کنترل موش 

نقشه راه دارد.

براساس اعلام شهردار نجف آباد
مطالعات پروژه قطار حومه ای
اصفهان -نجف آباد پایان یافت

شــهردارنجف آباد از پایان یافتن مطالعات پــروژه قطارحومه ای 
اصفهان - نجف آباد خبر داد و گفت: به زودی عملیات اجرایی این 
پروژه با همکاری وزارت مسکن وشهرسازی، استانداری اصفهان و 

شهرداری های شهرهای واقع در مسیر آغازخواهد شد.
موافقت نامه احداث خطوط قطار حومــه ای اصفهان - نجف آباد 

بین شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران و شهرداری نجف آباد 
28 دی سال 94 به امضای »محســن پورسید آقایی« مدیرعامل 
راه آهن جمهوری اســلامی ایران و » مسعود منتظری « شهردار 
نجف آباد رسید. براســاس این توافق 50 درصد اعتبار مورد نیاز 
این خط از سوی شــهرداری های نجف آباد و اصفهان و نیم دیگر 
از طرف اداره کل راه آهن اســتان اصفهان تامین خواهد شد. وی 
گفت: 67درصد بودجه شهرداری نجف آباد برای اجرای پروژه های 
عمرانی در مناطق پنچ گانه این شــهر هزینه می شود.منتظری 
مهم ترین پروژه های در دست اقدام شهرداری نجف آباد را اجرای 

طرح زیرگذر شهیدان حجتی، احداث کشتارگاه صنعتی و فراهم 
کردن عملیات اجرایی قطار حومه ای اصفهان - نجف آباد اعلام کرد 
و افزود: اولین زیرگذر نجف آباد که به نام شهیدان سرافراز حجتی 
نامگذاری شده است، 95 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و در آینده 
ای نزدیک با هزینه ای افزون بر 150 میلیارد ریال افتتاح و به بهره 

برداری خواهد رسید.
بودجه پیشنهادی شهرداری تصویب شد

همچنین رئیس شورای اسلامی شهر نجف آباد از تصویب بودجه 
سال آینده شهرداری این شهر با اعتبار 135 میلیارد تومان توسط 

شورای اسلامی شهرنجف آباد خبر داد و افزود: 67درصد این بودجه 
به اجرای پروژه های عمرانی اختصاص دارد.مجتبی گودرزی اضافه 
کرد: 115 میلیارد تومان از بودجه 135میلیارد تومانی سال آینده 
شــهرداری نجف آباد، نقدی و 20 میلیارد تومان غیر نقدی است. 
وی افزود: از مجموع بودجه نقدی در نظر گرفته شده، 77میلیارد 
تومان معادل 67درصد برای اجرای پروژه های عمرانی و 38 میلیارد 
تومان معادل 33 درصد برای هزینه های جاری شهرداری نجف آباد 
اختصاص یافته است.شهرستان نجف آباد با 285 کیلومتر مربع و 

330 هزار نفر جمعیت در 30 کیلومتری غرب اصفهان قرار دارد. 


